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متن پرسش

سلام: آقا ببخشید یه سوال، چرا اشعار حافظ را که خیال پرور است و نیاز به گوینده دارد یعنی یک

کسی باید حضوری آن را بگویند، را به صورت نوشته روی سایت میگذارید. این ها که بیشتر از کتاب

ها نیاز به حالت حضوری دارد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: همینطور است ولی حداقلِ این کار این است که لااقل جناب حافظ را

درست ببینیم و متوجهی اشاراتی که او در میان میآورد را باشیم. موفق باشید


